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Locatie:		 Nr.	 Datum:		 Tijdstip:	 Opgesteld:		

Kantine	Hercules	 16			11	december	2018	 Start			:	20.15	uur	
Einde		:	22.30	uur	

Saskia	Kraaij/	
Koos	Schilder	

 
Deelnemers:		
Alle	bestuursleden	2	bij	aanvang.	
leden	33	

	
1. Opening	en	vaststelling	agenda	

Koos	opent	de	vergadering	en	heet	iedereen	welkom	namens	het	bestuur	bestaande	uit	Koos	en	
Klaas.		
We	beginnen	met	een	minuut	stilte	voor	de	leden	die	ons	afgelopen	seizoen	zijn	ontvallen	te	weten	
Jan	Schleeper,	Piet	Mandjes,	Henk	ter	Laak.	
	
Ten	opzichte	van	de	getoonde	agenda	zijn	er	wat	aanpassingen.	Ten	eerste	moet	ik	u	meedelen	dat	
de	kascommissie	in	beperkte	mate	bijeen	is	gekomen	om	de	boeken	te	controleren.	
Dit	komt	door	het	gebrek	aan	een	reserve	lid	van	de	kascommissie.	Die	hadden	we	deze	keer	toch	
echt	nodig	omdat	Kees	van	Paddenburg	door	een	knieoperatie	en	een	niet	geheel	geslaagde	
staaroperatie	niet	in	staat	was	om	zijn	rol	op	te	pakken.	Daarbij	moeten	we	bekennen	dat	ook	tot	
aan	vorige	week	nog	cijfers	zijn	aangepast.	Klaas	zal	dit	verderop	on	deze	vergadering	nader	
toelichten.		
Deze	situatie	brengt	het	volgende	met	zich	mee.	De	kascommissie	komt	zo	snel	mogelijk	alsnog	
bijeen	om	de	boeken	te	controleren.	Afhankelijk	van	hun	bevindingen	kan,	indien	nodig,	de	
penningmeester	in	een	buitengewone	ALV	alsnog	verantwoording	afleggen	en	afhankelijk	daarvan	
wordt	het	bestuur	decharge	verleend.		
(Note:	Op	10	januari	2019	heeft	de	kascommissie	decharge	verleend	aan	het	bestuur.)	
	
Als	er	verder	geen	opvallende	zaken	zijn	zal	de	commissie	naar	de	leden	kenbaar	maken	wat	de	
bevindingen	zijn	en	het	bestuur	zal	dan	op	papier	decharge	worden	verleent.	
Wanneer	de	commissie	daadwerkelijk	bijeenkomt,	is	afhankelijk	van	of	er	een	persoon	in	deze	
vergadering	opstaat	als	reserve	lid	die	gelijk	aan	de	bak	kan.		
Sinds	de	publicatie	van	de	agenda	kan	het	bestuur	u	meedelen	dat	naast	Jan	de	Haas	en	Wietse	
Butter,	Bert	van	Tongeren	ook	Isabelle	Numan	bereid	is	gevonden	om	tot	het	bestuur	toe	te	
treden.		
Er	is	positief	nieuws	m.b.t.	het	OZB-dossier.	Enkele	weken	geleden	heeft	de	Tweede	Kamer	een	
wetsvoorstel	aangenomen	wat	inhoudt	dat	Sociaal	Belang	Behartigende	Instellingen	SBBI’s	niet	
langer	gelijk	gesteld	worden	met	eigenaren/huurders	van	commercieel	vastgoed.	Nu	zullen	de	
tarieven	worden	toegepast	voor	woningen.	Volgens	mij	betalen	we	dan	nog	maar	een	kwart	van	
wat	we	nu	betalen.	Dit	gaat	ons	dan	veel	geld	schelen.	Een	nadeel	is	dat	de	gemeente	zelf	kan	
bepalen	in	hoeverre	zij	hieraan	meewerken.	
	

2. Goedkeuring	notulen	ALV	14	(3	juli	2018)	
De	notulen	worden	zonder	aanmerkingen	goedgekeurd.	

	
3. Terugblik	2017-2018	

Het	Jaarverslag	ligt	voor	een	ieder	ter	inzage	om	door	te	lezen.	
Seizoen	2017-2018	hebben	we	met	zijn	allen	heel	veel	gedaan:		
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Er	is	veel	aandacht	geweest	voor	de	financiële	huishouding.	Groot	compliment	voor	Klaas	die	
enorm	veel	tijd	en	energie	heeft	geïnvesteerd	om	onze	inkomsten	en	uitgaven	beter	op	elkaar	af	te	
stemmen.	Klaas	heeft	ook	samen	met	St	De	Kuil	geanalyseerd	waar	er	verbeteringen	mogelijk	
waren.	Klaas	zal	hier	verder	op	in	gaan.	
Ook	hebben	Koos	en	Klaas	aandacht	gehad	voor	de	organisatie.	De	club	is	op	zoek	gegaan	naar	een	
voorzitter	en	die	hebben	we	gevonden	in	de	persoon	van	Jan	de	Haas.	Toch	niet	helemaal	voorzien	
was	het	vertrek	van	Emiel	van	Eijkeren	als	trainer	onze	selectie.	Hier	is	een	prima	opvolger	voor	
gekomen	dankzij	een	mooie	samenwerking	met	TC,	selectie	en	bestuur.	
Sportieve	successen	zijn	tussen	haakje	beperkt	gebleven	tot	het	kampioenschap	van	de	dames.	De	
dames	zijn	ook	nu	weer	lekker	bezig.	De	voordracht	van	Wietse	Butter,	Isabelle	Numan	en	Bert	van	
Tongeren	als	bestuursleden	zijn	het	bewijs	dat	bestuurders	ook	jong	kunnen	zijn.	
Andere	dingen	die	we	hebben	ondernomen	zijn	de	eerste	Hercuveiling,	het	Oktoberfest,	de	
gezellige	NJ-receptie,	diverse	toernooien	(pannenkoek,	winter,	Rabobank,	Herculadies,	
HypotheekAdviesNH	6x6	toernooi.	
Ook	is	meer	focus	gericht	op	evenementen,	daar	in	afgelopen	jaren	de	ambitie	om	hoog	te	spelen	
ten	koste	is	gegaan	van	het	plezier	in	de	club.	
We	hebben	een	Voetbalquiz,	twee	Vrijwilligersborrels	en	een	Zaanse	Voetbalreünie	gehouden,	
waar	voor	beiden	geldt	dat	zij	die	er	waren	het	erg	naar	hun	zin	hebben	gehad,	maar	dat	de	
opkomst	groter	had	mogen	zijn.		
We	hebben	aan	het	einde	van	het	seizoen	Rob	van	‘t	Ent	mogen	verwelkomen	als	hoofdsponsor,	
waar	we	als	club	heel	blij	mee	zijn.	
Met	Chiel	Schaafsma	en	Menno	de	Vries	als	leiders	hebben	we	de	kantinecommissie	een	doorstart	
kunnen	geven.	We	zijn	er	nog	(lang)	niet,	maar	we	doen	er	alles	aan	om	weer	te	bouwen.	
Creativiteit	en	originaliteit	is	en	blijft	nodig.	Alle	hulp	is	welkom.	
Naast	de	kampioenen	was	de	race	om	het	kampioenschap	in	de	3e	Klasse	lange	tijd	spannend.	
Ontzettend	jammer	dat	H1	er	niet	in	is	geslaagd	om	het	geluk	af	te	dwingen	wat	je	ook	nodig	hebt	
om	een	promotie	te	pakken.		
Tenslotte	is	het	mooi	om	te	zien	dat	de	TC	dit	voorjaar	met	de	werving	van	Carl	Ern,	overige	
trainers	en	initiatieven	een	mooie	basis	heeft	weten	te	leggen	voor	komend	seizoen.	Ook	de	
manier	waarop	Desmond	Post	zijn	rol	oppakt	is	prachtig	om	te	zien.		
Inmiddels	merken	we	dat	onze	jeugd	en	de	senioren	lekker	bezig	zijn.	De	eerste	prijzen	zijn	al	
binnen.		
Zorgelijk	is	het	ledenaantal	(Koos	toont	een	aantal	slides	om	dit	duidelijk	te	maken).		
De	onderbouw	maakt	een	positieve	ontwikkeling	door.	Maar	de	bovenbouw	helaas	niet.	Hopelijk	
stroomt	er	vanuit	de	onderbouw	een	goede	lichting	door	naar	de	bovenbouw	en	zal	de	oudste	
jeugd	instromen	als	senior.	Het	aantal	spelende	KNVB-leden	zit	ongeveer	op	600	dit	zit	tegen	de	
ondergrens	aan.	Met	alle	overige	leden	zitten	we	op	ongeveer	670.	We	zijn	dus	met	steeds	minder	
en	daar	moeten	we	met	zijn	allen	verandering	in	brengen.	Doelstelling	is	om	een	stabiele	
vereniging	met	750	tot	800	leden	te	zijn.	Dat	betekent	een	behoorlijke	investering	in	ledenwerving	
en	aandacht	voor	behoud	van	bestaande	leden.	Een	goede	organisatie	en	geborgenheid	en	
gezelligheid	moeten	hiervoor	de	basis	leggen.	Binnen	de	vereniging	moeten	we	hier	plannen	voor	
maken!		
Vraag:	Arie	Werkhoven	–	is	er	een	reden	voor	de	terugloop	van	het	aantal	leden?	
Antwoord:	Koos	–	ik	hoor	om	me	heen	dat	alle	voetbalverenigingen	hier	mee	te	maken	hebben.	
	
We	proberen	als	club	met	kwaliteit	en	beleving	de	jeugd	te	werven.	
Tevens	is	de	KNVB	bezig	om	voetbal	ongeorganiseerd	mogelijk	te	maken,	pak	een	bal	en	ga	
voetballen	bij	een	vereniging!	
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Vraag:	Sander	Jacobs	-	pro	actief	ideeà	ventileren	dat	als	je	als	club	een	bepaald	aantal	leden	haalt	
de	contributie	verlaagd	kan	worden?	
Antwoord	Koos:	dit	is	een	heel	creatief	idee,	gaat	het	bestuur	zeker	verder	naar	kijken.	
	
Koos	geeft	aan	dat	dit	zijn	laatste	vergadering	is	als	secretaris	van	Hercules	Zaandam.	

	
4. Financiën		

	
Klaas	neemt	het	over	en	geeft	aan	dat	er	een	aardig	resultaat	is	geboekt	+	€10.000	
	
Accommodatie/Huisvesting:	De	Stichting	is	boekhoudkundig	op	de	schop	gegaan.	
1-1 tot	31-12	boekhoudjaar	Stichting	
1-7	tot	30-6	boekhoudjaar	Hercules.	
Er	is	dus	een	half	jaar	overlap,	daarom	verandering	in	accommodatiekosten.	
Binnen	de	Stichting	hoeft	niet	meer	afgeschreven	te	worden,	dat	zit	bij	ons	in	het	Speelrecht	en	
daarom	een	BTW	besparing	van	€	7.500	(€15.000	per	jaar).	
	
Vraag:	waar	komen	de	minder	personeelskosten	vandaan:	
Antwoord	Klaas:	dit	heeft	te	maken	met	vertrek	jeugdtrainer	M.	Kolf.	
	
Klaas	vertelt	dat	hij	met	de	Vrienden	van	Hercules	heeft	kunnen	regelen	dat	zij	meer	toernooi	kosten	
voor	hun	rekening	gaan	nemen.	
Ook	is	Klaas	samen	met	De	Stichting	bezig	om	te	kijken	of	het	verstandig	is	om	de	Stichting	over	de	
laten	gaan	in	een	Coöperatie,	het	Bestuur	van	de	Stichting	gaat	over	in	de	Coöperatie.	
Afgelopen	seizoen	hebben	ook	de	inkomsten	van	de	Voetbalschool	gemist,	als	TC	een	plan	kan	
ontwikkelen	om	dit	voor	komend	seizoen	wel	weer	op	te	pakken	zou	dit	mogelijk	ook	leden	kunnen	
opleveren.	Dit	punt	staat	op	de	agenda	van	de	TC.	
	
Liquiditeit:	
	
We	zijn	er	qua	cashflow	op	vooruit	gegaan.	
De	lening	particulier	is	een	lening	van	een	lid	dat	ons	geholpen	heeft	toen	we	krap	bij	kas	zaten.	Deze	
lening	is	ook	afgelost	in	2018,	ook	de	andere	lening	van	de	Ver.	Van	Weldadigheid	is	inmiddels	afgelost.	
Wij	hebben	een	rekening	courant	kunnen	aangaan	bij	de	Ver.	Van	Weldadigheid	van	€	25.000,	die	je	in	
geval	van	nood	kunt	inschakelen.	
	
Vooruitzichten:	
Wat	kunnen	we	doen	om	de	BTW	gevolgen	van	6	naar	9	%	te	ondervangen:	
BTW	Vrijstelling:	Stichting	mag	geen	BTW	terugvorderen,	maar	wij	betalen	wel	BTW	aan	de	Stichting.	
Alles	wat	de	Stichting	gaat	kopen	is	belast	met	21%	en	zij	moet	deze	kosten	dan	inclusief	BTW	aan	de	
club	doorberekenen.	
We	gaan	dan	niet	van	6	naar	9%,	maar	naar	21%.	Dus	het	voordeel	dat	wij	hadden	in	de	afgelopen	
jaren	wordt	hierdoor	volledig	teniet	gedaan.	En	betekent	dus	een	kosten	verhoging	van	15%.	
	
Verandering	per	1	januari	2019	bij	de	Stichting:	
1. Het	laatste	herzieningsjaar	wordt	geschrapt.	Onder	de	oude	regeling	moest	de	Stichting	minstens	

10	jaar	eigenaar	blijven	in	verband	met	de	teruggevorderde	BTW	bij	de	bouw	van	het	complex.	
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2. De	Stichting	wordt	een	(Facilitaire)	Coöperatie.	
	 Hercules	en	TVZ	worden	leden	van	de	Coöperatie	
Die	Coöperatie	mag	de	BTW	wel	terugvorderen	en	moet	dan	een	laag	BTW	(9%)	berekenen	naar	de	
club.	Dan	besparen	we	12%	(was	15%)	
Kosten	nemen	dus	toe,	maar	door	de	sterk	verlaagd	speelrecht	wordt	dit	gecompenseerd	
	
Als	Stichting/Coöperatie/rechtspersoon	kun	je	boven	€25.000	subsidie	aanvragen.	
Hercules	kan	daardoor	zelf	subsidie	aanvragen.		
De	inkopen	via	de	Coöperatie	leveren	dan	het	gehele	jaar	een	voordeel	van	12%	BTW	op.	
Onderhoud	à	de	Coöperatie	
Grote	klussen	à	Hercules	zelf	i.v.m.	subsidies	die	voor	een	club	hoger	kunnen	zijn.	
Hercules	en	TVZ	worden	lid	van	de	Coöperatie.	
	
De	Stichting	is	op	dit	moment	eigenaar	van	het	complex.	Bij	overgang	naar	de	Coöperatie	hoeft	er	geen	
overdrachtsbelasting	worden	betaald.	Het	is	een	verandering	van	naam	en	winstoogmerk.	De	aanvraag	
is	op	dit	moment	in	behandeling	en	loopt	via	de	Notaris	en	Ministerie	van	Justitie.	
	
De	Kantineprijzen	zullen	per	1	januari	2019	iets	stijgen	i.v.m.	de	3%	BTW	verhoging.	Extra	verhogingen	
door	gestegen	inkoopprijzen	(inflatie,	grondstoffen)	kunnen	we	niet	uitsluiten.	
	
Er	wordt	op	dit	moment	onderzocht	of	het	haalbaar	is	voor	ons	om	zonnepanelen,	warmtepomp	en	
ledverlichting	aan	te	schaffen,	er	zijn	diverse	offertes	aangevraagd	om	dit	door	te	kunnen	rekenen.	
Je	kunt	hiervoor	35%	subsidie	ontvangen.	Dit	is	medeafhankelijk	van	de	omzetting	van	de	Stichting.	
	
Vraag:	Kun	je	voor	verhuur	sporthal	vrijstelling	BTW	aanvragen?	
Antwoord	Klaas:	Waarschijnlijk	niet.	Het	zou	onze	eigen	BTW	afdracht	aan	de	Stichting	kunnen	
compenseren.	Ook	dit	gaan	we	uitzoeken.	
	
Contributie:	
	
Helaas	moeten	we	als	club	constateren	dat	er	een	flink	aantal	leden	is	die	willen	betalen	wanneer	het	
hun	uitkomt	en	de	contributie	storneren.	
	
We	willen	de	inning	veranderen,	omdat	Club	Collect	die	het	nu	afhandelt	na	een	paar	aanmaningen	
stopt.	We	gaan	nadat	Club	Collect	is	gestopt	een	incassobureau	inschakelen.		
Klaas	schat	dat	we	nog	ongeveer	€20.000	aan	niet	betaald	contributie	moeten	ontvangen!!!	
Het	beleid	wordt	strakker,	degenen	die	bewust	storneren	krijgen	nu	een	rekening	voor	het	hele	
seizoen.	Leden	zijn	nu	gewend	dat	we	aan	het	begin	van	het	seizoen	alles	incasseren,	dat	is	heel	fijn	
voor	de	club.		
We	willen	nu	als	Club	Collect	aan	ons	doorgeeft	dat	het	niet	lukt,	meteen	een	incasso	bureau	erop	
zetten,	waarbij	de	kosten	zijn	voor	de	wanbetaler.	
	
Vraag	Ron	Brinkkemper:	Wordt	er	rekening	gehouden	met	bijv.	uitbetaling	kinderbijslag	bij	het	innen?	
Antwoord	Klaas:	goede	opmerking,	gaan	we	nakijken.	
	
Vraag	Ronald	Koopman:	De	Vereniging	bepaalt	wat	er	wordt	gekocht	en	geïnvesteerd	en	niet	de	
Stichting/Coöperatie	bepaalt	wat	er	wordt	gekocht,	komt	dit	straks	ook	in	de	nieuwe	statuten	te	staan?	
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Antwoord	Klaas:	We	gaan	dit	goed	uitspitten,	maar	uiteraard	zitten	er	leden	van	de	vereniging	in	de	
nieuwe	Coöperatie.	Hoe	de	stemverhoudingen	zullen	zijn,	daar	kunnen	we	het	later	over	hebben.	
	
Vraag	Sander	Jacobs:	Is	het	mogelijk	om	een	bijzondere	ledenvergadering	uit	te	roepen	als	de	
concepten	zijn	goedgekeurd	en	de	plannen	concreet	zijn	m.b.t.	de	Coöperatie?	
Antwoord	Klaas:	we	zullen	zeker	een	avond	organiseren	om	de	leden	goed	te	informeren.	
	
Vraag	Jan	v/d	Wardt:	Vraag	aan	de	leden,	we	zouden	meer	mensen	met	specifieke	kennis	in	huis	
moeten	halen	en	mee	moeten	laten	doen	in	de	club.	We	moeten	denken	aan	mensen	met	kennis	van	
Bouw,	Fiscaal,	Rechten	enz.	mede	omdat	de	huidige	bestuurders	ook	niet	het	eeuwige	leven	hebben!	
Aan	ieder	lid	de	vraag	om	dit	vooral	te	ventileren	in	de	club.	
	
PAUZE	
	
	
5. Benoeming	reserve	lid	Kascommissie	

	
Jan	v/d	Wardt	stelt	zich	beschikbaar	als	reserve	lid	van	de	kascommissie.	
	
6. Benoeming	Bestuur	

	
Koos	stelt	het	nieuwe	bestuur	voor	aan	de	leden.	
	
Jan	de	Haas	wordt	voorgesteld	aan	de	leden	als	nieuwe	voorzitter	van	Hercules	Zaandam	en	wordt	
unaniem	aangenomen.	
	
Vervolgens	stelt	Koos	de	andere	3	nieuwe	leden	van	het	bestuur	voor:	
	
- Wietse	Butter	is	21	jaar	en	studeert,	loopt	op	dit	moment	zijn	stage	bij	Hercules,	doet	zijn	minor	in	

marketing/management	Sport	en	gaat	deelnemen	aan	het	bestuur	bij	Algemene	zaken		met	name	
voetbal-ondersteunende	zaken	waaronder	het	behouden	en	werven	van	leden.	

- Isabelle	Numan	is	22	jaar	en	is	pas	de	laatste	weken	door	Jan	geworven,	helaas	niet	aanwezig	
vanavond,	speelt	bij	Vrouwen	1.	

- Bert	van	Tongeren,	Gaat	zich	bezig	houden	met	voetbaltechnische	zaken	en	zit	tevens	in	de	
evenementen	commissie	en	de	toernooi	commissie.	Tevens	is	Bert	op	zaterdag	aanwezig	in	het	
wedstrijdsecretariaat.	Bert	is	gepensioneerd.	
	
Alle	3	nieuwe	leden	worden	unaniem	aangenomen	door	de	leden.	
	
	

Jan	de	Haas	neemt	de	microfoon	over	van	Koos.	
	

Jan	dankt	alle	aanwezigen	voor	de	unanieme	steun.		
Toen	hij	in	september	kwam	na	een	gesprek	met	Koos	en	Klaas	had	hij	2	doelstellingen:	

	
- In	december	bij	de	Algemene	Ledenvergadering	minimaal	5	bestuursleden	hebben	
- Op	zaterdag	een	betere	kantine	bezetting	
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Beide	doelstellingen	zijn	gehaald	
	
Tevens	heeft	Jan	als	doel	het	behouden	van	leden	door	meer	te	doen	dan	alleen	voetbal	d.m.v.	onder	
andere	evenementen.	
Jan	heeft	gesproken	met	Vrouwen	1	en	hij	zou	meer	willen	zien	ook	van	andere	teams	aan	participatie	
in	de	vereniging.	
	
Inmiddels	hebben	5	dames	toegezegd	in	een	aanvullende	commissie	te	willen	stappen	in	
samenwerking	met	de	huidige	evenementen	commissie.	
	
Taak	ligt	bij	alle	bestuursleden	en	leden	om	zoveel	mogelijk	leden	te	behouden.	
Er	komen	veel	nieuwbouwwijken	bij	(Oostzijderpark	en	Gouwpark)	en	daar	liggen	kansen	voor	nieuwe	
leden.	
	
Vraag	Jan	Bekker:	Is	er	al	een	nieuwe	secretaris?	
Antwoord	Jan	de	Haas:	die	is	er	nog	niet,	zijn	wel	in	gesprek	met	iemand.	
	
Vervolgens	nemen	Jan	de	Haas,	Bert	van	Tongeren	en	Wietse	Butter	plaats	achter	de	tafel.	
	
7. Jubilea	

		
We	hebben	vanavond	de	volgende	jubilea:	
Marcel	Goebert	25	jaar	(niet	aanwezig)	
Hans	Weyma		 50	jaar	
Hans	Stam	 50	jaar	
Hans	Winthorst	60	jaar	
Hans	Cordes	 60	jaar	(niet	aanwezig	wordt	in	ontvangst	genomen	door	zoon	Remco)	
Ab	Blank	 60	jaar	(niet	aanwezig	wordt	in	ontvangst	genomen	door	zoon	Marco)	
	
SLUITING	
	
Jan	neemt	de	microfoon	over	van	Koos	om	hem	te	bedanken	voor	zijn	inzet	voor	de	club	als	
secretaris	bij	Hercules	Zaandam.	
	
Helaas	kunnen	we	hem	vanavond	geen	speldje	uitreiken	voor	25	jaar	lidmaatschap,	daar	het	dit	
jaar	24	jaar	is,	dus	dat	speldje	komt	volgend	jaar.	Was	dus	een	vergissing	aan	de	kant	van	Jan.	
	
Hij	is	begonnen	op	1-9-1994	als	29	jarige	omdat	PSCK4	extra	spelers	nodig	had,	in	eerste	instantie	
zat	hij	veel	op	de	bank	en	hij	had	nr.	14.	
Zijn	bijnaam	in	het	team	was	Jordi,	omdat	er	nog	een	Koos	in	het	team	speelde.	
Al	gauw	werd	er	nog	een	kwaliteit	van	hem	ontdekt,	het	schrijven	van	stukjes.	
In	2009	bij	het	vieren	van	75	jaar	PSCK	en	bij	de	1e	besprekingen	van	de	fusie	was	je	ook	aanwezig.	
Op	28	april	2010	is	Hercules	Zaandam	een	feit	en	bleef	je	secretaris	die	je	al	was	bij	PSCK	en	nu	
werd	van	Hercules.	In	totaal	ben	je	12	jaar	secretaris	geweest!	
We	hebben	allemaal	veel	respect	wat	Koos	de	afgelopen	jaren	heeft	gedaan.	Woorden	die	Jan	van	
leden,	die	hij	heeft	gesproken	over	Koos,	heeft	gehoord	zijn	:	Koos	is	loyaal,	heeft	hart	voor	de	club,	
is	een	harde	werker,	verbindend,	relativerend	en	altijd	op	zoek	naar	een	oplossing.	
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Daarom	heeft	het	bestuur	besloten	om	Koos	Schilder	te	benoemen	als	Erelid	van	Hercules	
Zaandam.	
	
Jan	sluit	de	vergadering	en	bedankt	de	leden	voor	hun	komst.		
	
Sluiting	22:30	


